

Date : 27/4/2022

Reference : DClear/2022/3

Resolution No. DClear/2022/3 Concerning Clearing and Settlement for DME Oman Crude Oil Futures Contracts to be listed on DFM

In conjunction with DFM's launch of the DME Oman Crude Oil Futures Contracts, Members are reminded that this future contract will be traded and settled in USD according to USD settlement calendar.

In order to facilitate the Clearing and Settlement and to follow USD settlement calendar for settlement process in USD, existing Derivative Members who wish to trade and clear this new Future contract must complete the below forms and submit them to the following email address;

clearing&settlement@dubaiclear.ae

1. [Collateral Transfer/Re-allocation Form](#),
2. [USD Bank Account Debit Authorization](#)

Members may allocate part of deposited AED collateral for USD collateral provided that the [minimum collateral value for Derivatives Trading is maintained](#). Dubai Clear will follow an exchange rate of 3.6750 for this conversion.

Upon receiving the completed forms, Dubai Clear will complete the Member's setup and enable clearing and settlement in USD for DME Oman Crude Oil Futures Contract.

القرار رقم DClear/2022/3 بشأن التقاص والتسوية لعقود بورصة دبي للطاقة الآجلة للنفط الخام والتي سيتم إدراجها في سوق دبي المالي

بالتزامن مع إطلاق سوق دبي المالي لعقود بورصة دبي للطاقة الآجلة للنفط الخام العماني، نذكر الأعضاء بأنه سيتم تداول هذا العقد الآجل وتسويته بالدولار الأمريكي وفقاً لتقويم التسوية بالدولار الأمريكي.

لتسهيل عملية التقاصة والتسوية و متابعة تقويم التسويه لعملية التسوية بالدولار الأمريكي، يجب على أعضاء المشتقات الحاليين الذين يرغبون في تداول وتقاص هذه العقد الجديد استكمال النماذج المذكورة أدناه وإرسالها على البريد الإلكتروني التالي:

1. [نموذج تحويل / إعادة تخصيص الضمان](#)،
2. [تفويض الخصم من الحساب البنكي لعضو التقاص](#)

يجوز للأعضاء تخصيص جزء من الضمانات المودعة بالدرهم الإماراتي كضمانات بالدولار الأمريكي بشرط الإحتفاظ [بالحد الأدنى من الضمانات للتداول في سوق المشتقات](#). سوف تعتمد دبي للمقاصة سعر صرف 3.6750 لهذا التحويل.

بموجب استلام النماذج مستوفاه المتطلبات، ستقوم دبي للمقاصة بإستكمال إعداد العضو والسماح بالتقاص والتسوية بالدولار الأمريكي لعقود بورصة دبي للطاقة الآجلة للنفط الخام العماني.

Members shall not commence clearing and settlement of trades for the DME Oman Crude Oil Futures Contract until receiving a commencement confirmation in writing from Dubai Clear.

In case of any enquires feel free to contact Ms. Khulood Al Mutawa – Head of Operation on 04 3055 153, email: kalmutawa@dubaiclear.ae

لا يجوز للأعضاء البدء في تقاص وتسوية الصفقات لعقود بورصة دبي للطاقة الآجلة للنفط الخام لحين استلام تأكيد خطي من دبي للمقاصة بذلك.

في حال وجود أي استفسارات ، يرجى الاتصال بالسيدة/ خلود المطوع - رئيس العمليات على البريد الإلكتروني: 043055153, kalmutawa@dubaiclear.ae

فاطمة علي بن قداد
Fatma Ali Bin Qedad
المدير العام
General Manger
شركة دبي للمقاصة (ذ.م.م)
Dubai Clear LLC